
 

 
 

 

LOIMI-KIEKKO RY.:n JOHTOKUNTA  PÄÄTÖKSIÄ 7/2015 

 
 
Aika: ti 20.10.2015 klo 18:00 
Paikka: LähiTapiola Areenan kokoushuone 
 
Läsnä: Jarmo Sillanpää puheenjohtaja  

Janne Nurmikko jäsen, nuorisovastaava  
Toni Nurminen jäsen 

 Sami Reunanen jäsen 
Teppo Suonpää jäsen 
Veli-Matti Elomaa jäsen 
Ville-Veikko Toivonen jäsen  
Henry Pietilä jäsen  
Mari Topi-Hulmi sihteeri 

 
Poissa: Pekka Kesseli jäsen  

Petri Pihlajasaari jäsen 
Leena Pietilä jäsen, rahastonhoitaja  
Tommi Pietiäinen valmennuspäällikkö  
Pekka Lehto taloudenhoitaja 
 

  
Jäsenmaksut ja joukkueasiat 

Jäsenmaksuja on edelleen maksamatta noin 50. Tästä on laitettu muistutus 
joukkueille. 

Rockets tyttöjen tili Lapin Osuuspankissa lopetetaan ja samalla Päivi Luoman 
tilinkäyttöoikeus päättyy. 

 

Syyskokous 

Syyskokous pidetään maanantaina 9.11.2015 klo 18.00. Johtokunnasta erovuorossa 
ovat seuraavat henkilöt (ja heidän henkilökohtaiset varajäsenet): Janne Nurmikko 
(Merja Rantomaa), Petri Pihlajasaari (Mikko Leppämäki), Henry Pietilä (Timo 
Lehtonen), Toni Nurminen (Esa Ruohomäki) ja Leena Pietilä (Hanna-Maija Huhtamo) 

Johtokunta päätti esittää seuran syyskokoukselle, että seuran urheilulajit ovat 
jääkiekko, rullakiekko ja ringette. Seura jatkaa jäsenyyksiä Suomen Jääkiekkoliitto 
ry:ssä, Lounais-Suomen Liikunta ja Urheilu ry:ssä sekä Suomen Ringetteliitto ry:ssä. 
Seuran jäsenmaksut esitetään pidettävän entisellään: jäsenmaksu 20 euroa, 
perhejäsenmaksu 50 euroa, kannattajajäsenmaksu 100 euroa. Liittymismaksua ei 
edelleenkään peritä.  

Johtokunta myös esittää syyskokoukselle, että seuraa edustaa järjestöjen ja yhteisöjen 
kokouksissa puheenjohtaja, valmennuspäällikkö, sihteeri tai joku muu johtokunnan 
jäsen. 



 

 
 

 

Sihteeri hoitaa syyskokousilmoituksen lauantain 24.10. Loimaan Lehteen. 

 

Seura-asusteiden periaatteet 

Päätettiin, että joukkueet saavat myydä collegepuseroon maksimissaan 6 mainosta. 
Mainokset tulee painattaa puseron selkäpuolelle.  

Tulevan kauden asusteiden osalta sovittiin, että Veli-Matti Elomaa tekee kyselyä 
maahantuojilta asusteista ja niiden pidempiaikaisesta saatavuudesta. Tämän jälkeen 
ohjeistetaan seura-asusteiden hankinta sekä niihin myytävien mainosten periaatteet. 

 

Muut asiat  

 Päätettiin tehdä sopimus verkkokumppanuudesta Valon kanssa. 

Loimijokilaakson Jäähalli Oy:n yhtiökokous pidetään ensi viikon maanantaina. Seuralta 
pyritään saamaan toinenkin edustaja jäähalliyhtiön hallitukseen. 

Keskusteltiin joukkueiden harrastajien määrästä. Johtokunnan jäsenet kartoittavat 
pelireissuillaan muiden seurojen kokemuksia seurayhteistyöstä. 

 


